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 »ناهید کیانی« 
سهمیه المپیک گرفت

ایسنا: در ادامه رقابت های روز دوم و پایانی 
تکواندوی گزینشی المپیک در قاره آسیا که به 
میزبانی امان پایتخت اردن در حال برگزاری است، 
ناهید کیانی نماینده وزن -۵۷ کیلوگرم ایران در 
مرحله نیمه نهایی مقابل ناتالی حامایدی از اردن 
به برتری رسید و ضمن رسیدن به فینال موفق به 
کسب سهمیه با ارزش المپیک برای ایران شد. او 
در این مبارزه در راندهای اول و دوم برابر حریف 
به تساوی یک بر یک رسید؛ اما در راند سوم ۴ بر ۲ 
پیروز شد و به فینال و سهمیه المپیک رسید. بعداز 
سارا خوش جمال فکری )پکن ۲۰۰۸(، سوسن 
حاجی پور )لندن ۲۰۱۲( و کیمیا علیزاده )ریو 
۲۰۱۶(، کیانی چهارمین بانوی تکواندوکار است 
که موفق به کسب سهمیه المپیک می شود. به 
این ترتیب تکواندوی بانوان ایران با کسب سهمیه 
المپیک توسط ناهید کیانی، با یک نماینده در 
المپیک توکیو حاضر خواهد شد. سرمربیگری 
تیم ملی بانوان بر عهده مهرو کمرانی است. در این 
رقابت ها نفرات فینالیست در ۴ وزن زنان و ۴ وزن 
مردان به سهمیه المپیک رسیدند تا تکلیف ۱۶ 
سهمیه پایانی المپیک مشخص شود. تکواندوی 
مردان ایران نیز از طریق سیستم رنکینگ موفق 
به کسب دو سهمیه المپیک شده است و آرمین 
هادی پور و میرهاشم حسینی ۲ تکواندوکار ایران در 

بازی های المپیک توکیو خواهند بود.

خارجازمستطیلسبز

 المپیک    تحت 
هر شرایطی برگزار می شود

نایب رئیس کمیته بین المللی المپیک تاکید 
کرد که بازی های المپیک توکیو ۲۰۲۰ حتی 
در شرایط اضطراری هم برگزار خواهد شد. با 
وجود اینکه همچنان ابهام هایی در خصوص 
برگزاری المپیک ۲۰۲۰ توکیو مطرح است، 
اما جان کوتس، نایب رئیس کمیته بین المللی 
المپیک  و رئیس کمیسیون هماهنگی بازی های 
المپیک ۲۰۲۰ توکیو تاکید کرد که این بازی ها 
تحت هر شرایطی برگزار خواهد شد. نایب رئیس 
IOC درباره وجود تردیدهایی در برگزاری 
المپیک که در یک نشست خبری آنلاین از او 
سوال پرسیده شده بود، گفت: بازی ها تحت 
هر شرایطی برگزار می شود. همچنین سیکو 
هاشیموتو، رئیس کمیته برگزاری بازی ها 
اظهارداشت: در طول بازی ها روزانه ۲3۰ پزشک 
و 3۱۰ پرستار مورد نیاز خواهد بود و حدود ۸۰ 
درصد از کارمندان پزشکی از نظر سلامت ایمن 
شده اند. در تلاش برای اطمینان بخشیدن به 
مردم ژاپن، برگزارکنندگان آنچه را »سه اصل« 
نامیده اند، اجرا می کنند که شامل کاهش شدید 
تعداد افراد خارج از کشور، محدودیت های 
سنگین در رفتار شرکت کنندگان و بازبینی 
کامل سیستم بهداشتی و پزشکی خواهد بود. 
رئیس ارگان برگزارکننده گفت که پیش بینی 
می شود روزانه بین ۵۰ تا ۶۰ هزار آزمایش در 

مورد ورزشکاران و کارگران بازی ها انجام شود.

خـــبر

دیـــدگــاه

استقلال مقابل ذوب آهن در جام حذفی به برتری رسید و 
راهی مرحله بعدی رقابت ها شد. به نظرم این دیدار علاوه بر 
امتیاز پیروزی که برای استقلال داشت، یک حُسن دیگر این 
بود که از حسین حسینی استفاده شد. البته گلی که استقلال 
دریافت کرد دروازه بان مقصر بود. به هرحال طبیعی است وقتی 
که یک بازیکن در ۰۲ بازی بیرون باشد، نباید انتظار زیادی 
از او داشته باشیم؛ اما با این حال به نظرم حسینی عملکرد 
خوبی داشت و می تواند به عنوان یک رقیب جدی برای رشید 
مظاهری باشد و انگیزه لازم را در او ایجاد کند. حُسن دوم 
پیروزی استقلال مقابل ذوب آهن مهره چینی خوب فرهاد 
مجیدی بود. او به درستی از فرشید اسماعیلی استفاده کرد. 
از نادری و بابک مرادی هم همین طور. این بازیکنان عملکرد 
خوبی در بازی مقابل ذوب آهن داشتند. من بارها به این موضوع 
تاکید کردم که استقلال نیمکت خوبی دارد اما اگر از بازیکنان 
استفاده نشود آنها نمی توانند کمکی به تیم کنند. بابک مرادی 
تنها در لیگ قهرمانان آسیا بازی کرده بود و نیاز داشت که 
فرهاد مجیدی او را در ترکیب تیم قرار دهد. خوشبختانه 
توانست از این اعتماد هم استفاده کند. بازیکنان استقلال 
با توجه به باخت مقابل ذوب آهن در لیگ برتر و شکست در 
دربی به لحاظ روحی روانی در شرایط مناسبی نبودند. این 
پیروزی به آنها کمک بسیار زیادی کرد. البته که من معتقدم 
استقلال همچنان در بحث دفاعی ضعف دارد. درواقع دفاع 
تیمی استقلال مشکل دارد و این موضوع می تواند در بازی های 
پیش رو آنها را گرفتار کند. در حال حاضر استقلال در لیگ برتر 
شرایط خوبی ندارد اگرچه هنوز امیدش را از دست نداده است؛ 
اما پیروزی در جام حذفی باعث شد که این تیم در کورس 
قهرمانی بماند. من بعداز بازی با پرسپولیس و حتی پیش از 
آن بارها اعلام کردم که فرهاد مجیدی به یک آنالیزور کاربلد 
و خوب در کنارش نیاز دارد تا بتواند در شرایط خاص به او 
مشاوره های درست بدهد. در بازی مقابل پرسپولیس شاهد 
تعویض های خوبی از فرهاد مجیدی نبودیم. در این بازی هم 
تعویض ارسلان مطهری یک ریسک بزرگ بود. این کار در 
دقیقه ۰۶ خطرناک است چرا که اگر استقلال گل می خورد، 
جبران آن برای قائدی و بابک مرادی سخت بود. بنابراین نیاز 
است که سرمربی تیم استقلال با یک آنالیزور حرفه ای مشورت 

کند تا در مواقع حساس بهترین تصمیم را بگیرد.

مهره چینی خوب »مجیدی«   

    غرور
بنزما که به تازگی و بعداز 5 سال، به تیم ملی فرانسه نیز 
دعوت شد، بعداز دریافت جایزه اونز طلایی، در مورد این 
بازگشت گفت: از بازگشت به تیم ملی بسیارخوشحالم. 
احساس غرور می کنم. برای زمانی بسیارطولانی منتظر 

این اتفاق بودم. همیشه کار کردم و تسلیم نشدم. 

        هدیه 
در تمرین بایرن مونیخ پسرنوجوانی به اسم مکس 
حضور داشت که بنر جالب توجهی را در دست گرفته بود: 
ممنون به خاطر 7 عنوان قهرمانی آقای فلیک. با بهترین 
آرزوها! هانسی فلیک از مکس تشکر کرد و یک توپ و یک 

کلاه امضا شده را به او هدیه داد.

         مربی
احمد آل نعمه مدافع سابق تیم های فولادخوزستان، 
تراکتور، سپاهان با قراردادی تا پایان فصل به عنوان مربی 
به کادرفنی امیر خلیفه اصل اضافه شد. تیم استقلال 
خوزستان که در سه بازی اخیر به سه تساوی بدون گل 

دست یافته با ۴۰ امتیاز در رده سوم قرار دارد.

ت
شــ

سنو
عک

رای کمیته انضباطی در خصوص دربی 9۵ 
پایتخت صادر شد که با واکنش باشگاه ها همراه 
بود. مرتضی کرمانی مقدم پیشکسوت تیم فوتبال 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
 دربــاره آرای کــمیته انضباطی  برای 

خاطیان بازی دربی چه نظری دارید؟
 اتفاقات دربی موضوع مهمی نبود و در خیلی 
از بازی ها چنین درگیری هایی رخ می دهد. شاید 
وضعیت مالی فدراسیون فوتبال خوب نیست که 
چنین جریمه های سنگینی صادر کرده است. 
کمیته انضباطی باید جریمه یا محرومیت برای 
خاطیان در نظر می گرفت. محرومیت بازیکنان 
به پرسپولیس ضربه می زند، چون این تیم برابر 
ذوب آهن دفاع ندارد و  با مشکل مواجه می شود. 

باید  در زمین  در دیگر رای آمده  دیدار تــیم های  پرسپولیس و سپاهان 
بی طرف برگزار شود!

 در بازی استقلال و پرسپولیس درگیری رخ 
داد، اما در بازی پرسپولیس- سپاهان درگیری 
خاصی رخ نداد. لزومی ندارد بازی پرسپولیس و 

سپاهان در زمین بی طرف برگزار شود.
  باشگاه پرسپولیس خواستار کمک مالی 

هواداران شده است!
باشگاه پرسپولیس باید حامیان مالی قوی 
جذب کند تا نیازی به کمک هواداران نداشته 
باشند. با وجود اینکه من راضی نیستم که هواداران 
کمک کنند، اما به طور حتم هواداران این کار را 
انجام می دهند، چون عاشق پرسپولیس هستند. 
تمام تیم ها مشکلات مالی دارند و پرسپولیس هم 
از این موضوع مستثنی نیست. بازیکنان بهتر است 
با باشگاه تفاهم کنند تا هزینه های تیم تامین 

شود. سرخپوشان خیلی خوب کار می کنند.
هر کاری انجام دهند بازهم پرسپولیس قهرمان   پرسپولیس این فصل قهرمان می شود؟

می شود. قهرمانی در لیگ برتر و جام حذفی 
برای پرسپولیس عادی شده است. اگر پنجره 
نقل وانتقالات بسته نشود و تیم پرسپولیس را 
اذیت نکنند به طورحتم این تیم قهرمان می شود. 
البته سپاهان حریف قدری است. سرخپوشان باید 

مراقب باشند و به رقبا امتیاز ندهند.

گفــتوگــو

مرتضی   کرمانی مقدم: 
محرومیت بازیکنان 

 به پرسپولیس 
ضربه می زند

فوتبالداخلی
تسنیم: مدیرعامل باشگاه ذوب آهن تغییر نتیجه دیدار سایپا- 
پیکان به خاطر انجام شش تعویض در تیم پیکان را دور از انصاف 
دانست. مجتبی فریدونی درباره وضعیت تیم فوتبال ذوب آهن 
اظهارداشت: تیم در نیم فصل دوم تاکنون وضعیت کلی خوبی 
داشته و در بازی ها روند صعودی را سپری کرده است. در بازی با 
استقلال در جام حذفی نیز می توانستیم برنده باشیم، ولی این بازی  
هم مثل بازی اخیر دو تیم در لیگ دارای حساسیت های زیادی 
بود. در دیدار با استقلال آقای حسینی ترکیب جدیدی را امتحان 
کرد. وی درباره دیگر دیدار حساس ذوب آهن مقابل پرسپولیس 
که قرار است روز دوشنبه برگزار شود، آن هم در حالی که پیش 
از این در اصفهان یک بازی جنجالی بین سپاهان و پرسپولیس 
برگزار شده است، اشاره کرد: قطعا این بازی به اندازه دیدار 
سپاهان- پرسپولیس خیلی حساسیت ندارد، ولی ان شاءا... سعی 
می کنیم بازی خوبی را انجام بدهیم و دست پر از زمین خارج شویم. 
فریدونی درباره اعتراض باشگاه  ذوب آهن به همراه دو سه باشگاه 
دیگر راجع به تغییر نتیجه بازی پیکان و سایپا، به دلیل انجام شش 
تعویض از سوی پیکانی ها در این بازی ، خاطرنشان کرد: ظاهرا در 
چند روز آینده قرار است رأی این بازی صادر شود، ولی حرف ما 
این است که بازیکن پیکان هیچ اثرگذاری ای بعداز حضور در بازی 
نداشته است. اینکه عده ای می گویند نتیجه بازی باید به نفع سایپا 
تغییر کند، قابل قبول نیست. برای تعویض ششم اعضای تیم پیکان 
اشتباه کرد ه اند، ولی داور چهارم و ناظر بازی چه کار می کردند که 

حواس شان به تعویض اضافه نبوده است؟

  نشــریه دیلی میل نوشته اســت که ســرخیو آگوئرو مهاجم 
آرژانتینی تیم فوتبال منچسترسیتی که قراردادش در پایان این فصل 
با آبی پوشان شهر منچستر به پایان می رسد، برای عقد قراردادی دو 
ساله با بارسلونا به توافق رسیده اســت و در روزهای آینده در تست 
پزشکی این تیم شرکت خواهد کرد. این نشریه همچنین از قرارگرفتن 
بارسلونا در آستانه عقد قرارداد با ممفیس دپای، بال هلندی تیم لیون 
فرانسه خبر داد. سرخیو آگوئروی 3۲ ساله ماه آینده با پایان کار تیمش 
در لیگ برتر انگلیس و فینال لیگ قهرمانان اروپا، رسما سیتی را ترک 
می کند. آخرین بازی او برای سیتی شنبه هفته آینده خواهد بود که 
البته مشخص نیســت پپ گواردیولا به او برای مصاف با چلسی در 
فینال لیگ قهرمانان فرصت بازی بدهد. از این رو بازی پیش رو در خانه 
سیتی در هفته سی و هشتم لیگ برتر انگلیس، می تواند آخرین باری 

باشد که برترین گلزن تاریخ تیم منچستری 
برای این تیم به میدان می رود. در همین 
راستا نشریه گاردین نوشته است که در 
میان مقاصد احتمالی آگوئرو، بارســلونا 

برای او ارجح اســت. این روزنامه 
انگلیسی نوشته است که آگوئرو 

با وجود داشتن سه پیشنهاد 
دیگر، ترجیــح داده با قبول 
حقوقی کمتر به بارســلونا 
برود تا با دوســت صمیمی و 

هموطنش لیونل مســی همبازی 
شــود. او در منچسترسیتی سالانه ۱۲ 

میلیون پوند حقوق می گرفت و ظاهرا به 
موجب قراردادی که قرار است با بارسلونا 
ببندد حقوقش بــه ۴.۴ میلیون پوند در 
فصل کاهش پیدا خواهد کرد. در این بین 
گاردین این را هم اضافه کرده اســت که 

بارسلونا در آســتانه عقد قرارداد با ممفیس 
دپای قرار دارد، بازیکنی که او نیز مانند آگوئرو در پایان این 

فصل آزاد می شود.  

بینالملل

صادقورمزیار
کارشناس فوتبال

مرتضی اسدی کاپیتان اسبق تراکتور درباره حواشی این 
تیم و نتیجه نگرفتن در لیگ برتر پس از بازگشت این تیم 
از لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: همیشه مشکلاتی برای 
تیم های بزرگ پیش می آید و حواشی اطراف آن زیاد است 
اما نحوه مدیریت کردن و کنارآمدن با این موضوع مهم است. 
کاپیتان اسبق تراکتور تصریح کرد: مسعود شجاعی و اشکان 
دژاگه به عنوان دو بازیکنی که سابقه کاپیتانی تیم ملی را دارند، 
در این سال ها نقش کلیدی در تراکتور داشتند، اما آنها اکنون با 
تیم تراکتور دچار مشکل شدند. شجاعی مدعی است حرمت و 

احترام وی در رختکن شکسته و البته این مسائل در همه جا پیش 
می آید. یک مربی به دلیل نتیجه نگرفتن و عصبانیت احتمال دارد 
با بازیکن خود برخورد کند. از بحثی که بین خطیبی و شجاعی 
شده اطلاعی ندارم اما باید این موضوع را مدیریت می کردند تا 
کار به اینجا نرسد. اسدی اضافه کرد: خیلی ها دوست دارند از 
بیرون به تراکتور آسیب بزنند. مهم این است که تیم اتحاد خود 
را از داخل حفظ کرده و از این حواشی جلوگیری کند. فرقی 
هم ندارد همه از مدیریت باشگاه، سرمربی، کادرفنی، بازیکنان 
باتجربه و نفرات جوان تر برای حفظ اتحادشان تلاش کنند، اما 

به هرحال این مسائل پیش آمد.  وی خاطرنشان کرد: از طرفی 
بازیکنان تیم با انتشار آن استوری ها اعلام کردند از لحاظ مالی 
دچار مشکل شده اند. خود محمدرضا زنوزی باید به موضوع ورود 
کرده و وضعیت باشگاه را با انجام یک مصاحبه تشریح کند. البته 
احساس می کنم با اضافه شدن فیروز کریمی که از لحاظ فنی و 
تاکتیکی جزو مفاخر فوتبال ایران است به تیم تراکتور کمک 
می شود. هرچه سریع تر باید تراکتور را جمع وجور کرد. اسدی 
درباره شرایط مدیریتی تراکتور تصریح کرد: تراکتور اکنون نه 
مدیرعامل دارد و نه عضو هیات مدیره. تیمی که این ساختار را 
نداشته باشد، قطعا به مشکل خواهد خورد. تراکتور تغییرات 
زیادی در این سال ها داشته و همین موضوع اجازه نمی دهد 
ثبات لازم در تراکتور ایجاد شود. مهمترین عامل برای رسیدن به 

موفقیت همین ثبات است. 

»اسدی«  کاپیتان سابق تراکتور:

ماجرای»دژاگه«و»شجاعی«بایدمدیریتمیشد

آرمان ملی: در روزهای گذشته بحث آکادمی 
باشگاه »استقلال« بیش از گذشته مطرح شده و 
حتی گفته شده معترضان به دنبال اعتراض به فیفا 
هم هستند! در این بین برخی پیشکسوتان از جمله 
»فنونی زاده« معتقدند مدیرعامل استقلال بیشتر 
از »فریادشیران«، مدیر آکادمی حمایت کرده 

است تا فرهاد مجیدی سرمربی تیم استقلال!  
 صحبت های رحیم  پور

سیامک رحیم پور درباره رد شکایت شاکیان 
تیم استقلال و هیات فوتبال تهران توسط کمیته 
انضباطی این هیات فوتبال در پرونده ثبت قرارداد 
برخی بازیکنان تیم های پایه اظهارداشت: پیش 
از صحبت درباره این رای باید به چند سال قبل 
بازگردیم. در آن زمان طبق تصاویر پخش شده در 
برنامه 9۰ مشخص شد بازیکنی به اسم توکلی با 
سه شناسنامه مختلف در لیگ های پایه بازی کرده 
بود. وی افزود: توکلی قبل از حضور در استقلال 
با نام دیگری برای تیم صبا قم در لیگ جوانان 
کشور بازی کرد که پس از بررسی های ابتدایی 
کمیته استیناف نتیجه مسابقاتی که توکلی در آن 
بازی کرد سه بر صفر به سود رقیبان صبا نشد. پس 
از شکایت از باشگاه استقلال به دلیل استفاده از 
توکلی، کمیته انضباطی هیات فوتبال اعلام کرد 
به این دلیل که مرجع بالاتر یعنی کمیته استیناف 
فدراسیون بازی های صبا را سه بر صفر اعلام نکرده 
ما هم نمی توانیم برای تیم استقلال چنین رایی 
صادر کنیم. مدیر آکادمی باشگاه پیکان تصریح 
کرد: در ادامه پس از مراجعه ما به کمیته استیناف 
فدراسیون اعضای این کمیته اعلام کردند اگر 
اسناد و مدارک جدیدی وجود داشته باشد 
براساس آن رای خود را تغییر می دهیم و این اتفاق 
افتاد و کمیته استیناف بازی هایی که این بازیکن 
در آن حضور داشت سه بر صفر به سود رقیبان صبا 
قم اعلام کرد اما بازهم کمیته انضباطی وقت هیات 
فوتبال تهران درباره پرونده تیم استقلال چنین 
کاری انجام نداد و نتایج بازی های تیم جوانان این 
باشگاه با حضور توکلی تغییر نکرد. فقط در زمانی 
که مسابقات تعطیل بود وی سه ماه محروم شد. 
هیات فوتبال پس از رد درخواست تیم ها برای 
تغییر نتیجه بازی های استقلال برای تمام مربیان، 
سرپرست ها و مسئولانی که درباره پرونده توکلی 

به حق اعتراض و مصاحبه کرده بودند محرومیت 
و جریمه نقدی در نظر گرفت و اطمینان دارم در 
پرونده تخلف جدید استقلال هم این کار را انجام 
می دهد. رحیم پور خاطرنشان کرد: در پرونده 
اخیر هم ابتدا دوستان نمی پذیرفتند آیین نامه 
دستکاری شده اما اکنون این موضوع را پذیرفتند 
منتهی زمان را در تاریخ دیگری اعلام کرده اند . با 
افرادی که در گذشته در فدراسیون مسئولیت 
داشته اند و برخی دوستانی که به مباحث حقوقی 
اشراف دارند صحبت کردیم اما آنها هم اعلام 
کردند به هیچ وجه نمی توان آیین نامه را در طول 
فصل تغییر داد و تاکنون چنین چیزی را مشاهده 

نکرده اند.
 حمایت »مددی« از »فریادشیران«

مهدی فنونی زاده با انتقاد از احمد مددی و 
حمایت های وی از ناصر فریادشیران در آکادمی 
باشگاه استقلال اظهارداشت: مشخص است 
که چرا این دو از یکدیگر حمایت می کنند. کل 
هیات مدیره استقلال می گویند »فریادشیران« 
باید از آکادمی جدا شود؛ اما مدیرعامل از آن 
حمایت می کند، به نظر شما دلیل این حمایت ها 
چیست؟ وی افزود: کار به جایی رسیده که 
فریادشیران علیه پیشکسوتان موضع گرفته و 

مصاحبه می کند؟ او پیراهن نفت تهران را آتش 
زد در حالی که از شرکت نفت حقوق می گرفت. 
حالا او مدعی فوتبال پاک شده و پیشکسوتان 
استقلال سهم خواه شده اند؟  پیشکسوت تیم 
فوتبال استقلال تاکید کرد: کسی که با حمایت 
مددی رئیس آکادمی استقلال شد، یک روز بعداز 
برکناری محمود فکری دروازه بانی به نام »بیات« 
را بلافاصله به تیم بزرگسالان استقلال اضافه کرد. 
مگر می شود در فاصله چند روز تا حضور فرهاد 
مجیدی مدیرعامل و مدیر آکادمی چنین کاری 
انجام بدهند؟ فنونی زاده خاطرنشان کرد: افرادی 
که ادعای پاکی می کنند بدانند من اگر حرف بزنم 
سنگ روی سنگ بند نخواهد شد. حمایت الان 
فریادشیران حکایت فردی است که می گفت 
می خواهم زنده بمانم. مددی یا باید از هیات مدیره 
حمایت کند یا از فریادشیران، اگر می بینید که او از 
فریادشیران حمایت می کند حتما دلیل دارد. من 
اگر حرفی نمی زنم حرمت فریادشیران را دارم که 
مربی ام بوده است. وی خاطرنشان کرد: مدیرعامل 
استقلال آنقدر که از فریادشیران حمایت کرده از 
مجیدی حمایت نکرده است، دلیل این حمایت ها 
چیست؟ هیات مدیره استقلال همگی خواستار 
برکناری فریادشیران شده اند چون به مسائلی 

پی برده اند. اما مدیرعامل از او حمایت می کند و 
هر روز از وی در مصاحبه هایش تعریف و تمجید 
می کند. فنونی زاده تصریح کرد: اجازه بدهید 
جلسه هیات مدیره استقلال تشکیل شود و فقط 
کافی است پنج دقیقه به من فرصت بدهند، آنجا 
اعلام می کنم در استقلال و آکادمی اش چه خبر 
بوده تا دیگر آقایان علیه پیشکسوتان استقلال 
صحبت نکنند. من و امثال من خاک این باشگاه را 
در روزهای بی پولی خورده ایم، اما کسی که یک 
روز سبقه حضور در استقلال را ندارد، به خودش 
اجازه داده با حمایت مدیرعامل علیه پیشکسوتان 

موضع گیری کند.
  نظر فریادشیران

ناصر فریادشیران مدیر آکادمی باشگاه استقلال 
در پاسخ به منتقدانش گفت: قطار موقعی که 
ایستاده کسی به آن کاری ندارد اما وقتی شروع 
به حرکت کرد و سرعت گرفت سنگ اندازی به 
آن شروع می شود تا به مقصد نرسد. اسنادی که 
در مورد ثبت قراردادهای تیم های پایه باشگاه 
استقلال منتشر شده فقط برای تخریب آکادمی 
این باشگاه است و می خواهند بر علیه استقلال 
جوسازی کنند. پیش از این از سوی کمیته 
انضباطی برای تمامی موارد دارای شبهه احضار 
شدیم و با ارائه تمامی اسناد و مدارک متقن تبرئه 
شدیم و هیچ مشکلی در ثبت قراردادهای باشگاه 
استقلال وجود ندارد. سلیمانی رئیس کمیته 
انضباطی هیات فوتبال استان تهران فردی شجاع، 
دلیر و خداترس است. به هیچ عنوان تخلفی صورت 
نگرفته و اگر کوچکترین ایرادی در قراردادهای ما 
وجود داشت، بدون شک موضوع عیان و آشکار 
می شد. نتایجی که تیم های پایه استقلال به دست 
آورده اند بی سابقه بود و این موضوع باعث شده تا 
بخواهند برای آکادمی ایجاد مشکل کنند. از زمانی 
هم که حضور پیدا کردم تلاش کردم تا افرادی که 
حضورشان به آکادمی کمک می کند را حفظ کنم. 
بارها گفته شده فریادشیران استقلالی نیست. من 
به جرم نداشتن سابقه حضور در استقلال دلیلی 
ندارد برکنار شوم اما کسانی که پیشکسوت باشگاه 
هستند و خود را استقلالی می دانند به چه دلیل 
به دنبال تخریب آکادمی و دیگر ارکان باشگاه 

هستند و تیشه به ریشه استقلال می زنند؟  

روزنامه »اوله« چاپ آرژانتین در ۲۵ سالگی خود مصاحبه ای 
مفصل با لیونل مسی انجام داد و با این بازیکن در خصوص 
بارسلونا، آینده، تیم ملی و اتفاقات ریز و درشت این سال ها 

صحبت کرد.
 اولین خاطره ات از اولین شوتی که زدی، چیست؟ 

من ۴ یا ۵ ساله بودم که با توپ در زمین فوتبال حرکت 
کردم. اولین بازی خودم با تیم »گراندولی« را یادم هست. 
من با برادرهای بزرگترم و پسرعموهایم هم تیمی بودم 
چون ما همیشه باهم بازی می کردیم. اولین تماس توپم 

را یادم نیست ولی می دانم از سن کودکی با توپ بازی 
می کردم و در ۴ سالگی به باشگاه پیوستم.

  اولین گلی که زدی را یادت هست؟
من مسابقاتی که در نزدیکی خانه ما برگزار می شد را به خاطر 
دارم. بعد از آن در تیم نیوولز در چند رقابت شرکت کردم که 
ویدئوهای آنها نیز در دسترس است و پس از دیدن آنها به خاطر 

آوردم زیرا واقعا سن کمی داشتم.
  ما یک عکسی دیدیم که تو با ماسک در بارسلونا 
بازی می کنی. به خاطر شکستگی استخوان گونه. چه 

شد که چنین اتفاقی رخ داد؟
فکر کنم ۱۴ یا ۱۵ ساله بودم که در کادتس، 

یکی از تیم های آکادمی بارسلونا مقابل 
اسپانیول به میدان رفتم. آنها مرا با آرنج 
زدند و استخوان گونه ام شکست. پس از آن 
باید در فینال کاتالونیا بازی می کردیم که 
در آن زمان برای من قهرمانی بسیار 
اهمیت داشت. یادم هست که برای 
پویول نیز چنین اتفاقی افتاده بود 
و او نیز با ماسک بر صورت بازی 
کرد. همین باعث شد تا من نیز با 
ماسک به میدان بروم و بتوانم بازی 
کنم. خیلی نمی توانستم بازی کنم و 
حتی بازی در ۵ دقیقه برایم غیرممکن 
بود. بازی به دقیقه 3۰ دقیقه  رسیده بود 
که ما 3 بر صفر جلو بودیم و من ۲ گل زده 
بودم. آنها خواستند مرا تعویض کنند ولی 
در آن لحظه نمی فهمیدم که چقدر این 
مصدومیت ممکن است خطرناک باشد. در 
آن لحظه فقط می خواستم در زمین فوتبال 

بازی کنم.
  زندگی خانوادگی ات چطور است؟ 

علاقه به همسر و فرزندان؟
من واقعا خوش شانس هستم که در تمام روز با آنها وقتم را 
می گذرانم. بچه هایم را به مدرسه می برم، دنبالشان می روم تا 
از مدرسه به خانه آنها را بازگردانم، آنها را به فوتبال می برم و 
فعالیت های زیادی را با آنها می گذارنم که بسیار دوست داشتنی 

است. 
  چقدر »مسی بودن« سخت است؟

سخت تر از هر چیزی. من می خواهم بی آنکه کسی متوجه 
شود خرید بروم ولی مردم مرا ببینند همه چیز پیچیده خواهد 
شد. برخی اوقات است که شما می خواهی بدون فشار کار انجام 
دهی؛ ولی نمی شود. بچه ها چنین چیزی را دوست ندارند. آنها 
هم نمی خواهند شناخته شوند. »تیاگو« آدم خجالتی است، اما 
»متئو« کاملا متفاوت است و دوست دارد همه او را بشناسند. 

  پشیمانی ات چیست؟
اینکه موقع بازی مقابل رونالدو )برزیلی( پیراهنش را نگرفتم. 
از اینکه از او درخواست نکردم که پیراهنش را به من بدهد، 
زمانی که بچه بودم. هم رونالدو و هم بازیکنانی مثل روبرتو 

کارلوس که دوست داشتم الان پیراهنشان را داشته باشم.
  در خصوص آخرین جامی که گرفتی بگو. تو 

کوپادل ری را گرفتی!
حقیقت این است که قهرمانی در کوپا برایم بسیار خاص بود 
زیرا ما در لحظات متفاوتی قرار داشتیم. ما چندین سال بود 
خوب نبودیم و نتایج مثبتی نمی گرفتیم. با این رختکن و با 
وجود بازیکنان جوان، قهرمانی در کوپا دل ری برایم یک اتفاق 

مثبت بود و برایم خیلی اهمیت داشت. 

مسی:

 از اینکه پیراهن »رونالدو«  را نگرفتم، پشیمانم

پیشکسوتان هم به جمع منتقدان  اضافه شدند! 

آکادمی  پرحاشیه  »استقلال«


